
“拒绝毒品，珍爱生命”承诺书
“Yes to Life, No to Drugs” Commitment Letter


NAME：                              PASSPORT NO.:               


为了响应“拒绝毒品，珍爱生命”的倡议，我承诺： 

1. 自觉接受学校防禁毒品法规等教育监管督导，牢记大麻、海洛因、冰毒、吗啡等中华人民共和国管制的麻醉药品和精神药品为毒品。

2. 外国人参与吸毒或贩毒等违法犯罪要受到法律的制裁，严重者将会依法获刑，并驱逐出境。 

3.养成良好的行为习惯，杜绝不良嗜好，不侥幸尝试，不受不良诱惑的影响，珍爱生命。 

In response to the initiative of "Yes to Life, No to Drugs", I promise:

1. Consciously accept the education and supervision of ZSTU anti-drug laws and regulations, bearing in mind that narcotic drugs and psychotropic drugs controlled by the People's Republic of China, such as cannabis, heroin, methamphetamine, and morphine, are drugs.

2. Foreigners who participating in drug-related crimes such as drug abuse and traffic will subject to legal sanctions, and those who are serious will be sentenced and deported according to the laws and regulations.

3. Develop good habits, eliminate bad habits, do not take chances to try, not affected by bad temptation, cherish life.


   
承诺人签名：             
Signature:               

年(Year)     月(Month)    日(Date)
